

Title (en)
Sensor device

Title (de)
Sensoreinrichtung

Title (fr)
Dispositif de détection

Publication
EP 1862309 A2 20071205 (DE)

Application
EP 07109333 A 20070531

Priority
DE 102006025324 A 20060531

Abstract (en)

The device has a flat camera (3) e.g. red, green, blue flat camera, with a matrix sensor (4) attached to a print substrate web. Sections (6.1-6.5) of pressure control strips are projected onto a print substrate (2) through an optical unit, and are successive in a direction of main expansion of the strips, where the optical unit is pre-arranged to the flat camera and has mirrors (5.S) or prisms. The unit is shared across the print substrate width along an optical axis (8) of the camera at regular intervals. The device is activated during shrinking of the strips in a lamellar detection area.

Abstract (de)

Sensoreinrichtung für die optische Erfassung von streifenförmigen Druckflächen (1) auf entlang einer Bedruckstoffbahn bewegten Bedruckstoffen (2), bestehend aus einer der Bedruckstoffbahn zugeordneten Flächenkamera (3) mit einem Matrixsensor (4), dadurch gekennzeichnet, dass durch optische Mittel (5), die der Flächenkamera (3) vorgeordnet sind, Abschnitte (6) der Druckfläche (1), die in Richtung der Hauptausdehnung der Druckfläche (1) aufeinander folgen, benachbart zueinander auf den Matrixsensor (4) projizierbar sind.

IPC 8 full level
B41F 33/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B41F 33/0036 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 102004033495 A1 20050811 - ROLAND MAN DRUCKMASCH [DE]
- DE 4136461 A1 19930519 - ROLAND MAN DRUCKMASCH [DE]

Cited by
US2021187503A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)
EP 1862309 A2 20071205; EP 1862309 A3 20080528; EP 1862309 B1 20120912; DE 102006025324 A1 20071213; JP 2007327953 A 20071220

DOCDB simple family (application)
EP 07109333 A 20070531; DE 102006025324 A 20060531; JP 2007145879 A 20070531